
3ВОЖДОВАЧКЕ НОВИНЕ

  На месту првог човека 
Општине налазите се од 2014. 
године. Како бисте у најкраћем 
описали шта сте ви урадили?
Ми смо у последњих пет година 

Општину приближили грађанима 
Вождовца. Успоставили смо 
комуникацију са скоро сваким 
појединцем кроз сусрете, састанке, 
разговоре, пријеме у Општини, у 
месним заједницамa или на терену. 
Тај начин комуникације је резултирао 
одличном сарадњом, јер смо на лицу 
места могли да увидимо проблеме 
грађана и да на њих реaгујемо и 
тако убрзамо неке процесе који су 
кочили функционисање Општине и 
реализацију пројеката.

С обзиром на то да нисмо 
трошили буџетска средства на 
презентације, поклоне, ручкове 
или путовања, већ смо новац 
усмерили на решавање акутних 
инфраструктурних проблема на 
Општини, данас имамо одличне 
резултате и завршене важне 
пројекте. 

  На које пројекте сте 
најпоноснији? 
Тешко је издвојити само један 

или два пројекта, јер је веома 

много урађено у ових пет година. 
Обнова шест здравствених 
станица је свакако на првом месту, 
јер смо успели да објекте који 
нису реновирани у протеклих 
40 - 50 година, као што је случај 
са амбулантом у Прњавору, у 
потпуности обновимо, поново 
изградимо и ставимо у функцију за 
велики број људи. 

Обновили смо велики број 
вртића и школа од којих су неке 
старе преко 100 година, да деца у 
њима буду безбедна.

Решавали смо проблем са 
водоводом у подавалском делу 
Вождовца, асфалтирали више од 
100 километара некатегорисаних 
путева, обнављали улице, уредили 
игралишта… Велики број пројеката 
који су Вождовац довели у 
пристојно стање и боље место за 
живот.

  Шта је последње на чему сте 
радили како бисте унапредили 
Вождовац? 
Велика нам је жеља да још 

више оживимо Авалу која има 
фантастичан туристички потенцијал. 
Осим споменика и Авалског торња 
који су атрактивни за посетиоце ми 

радимо и на пројекту изградње ски 
стазе на Авали, како бисмо привукли 
људе да нас посете.

Такође планирамо и изградњу 
Атлетског стадиона у Јајинцима, 
јер не престајемо да радимо на 
развијању  спорта и пружању 
подршке спортистима. Зато је битан 
и наш ангажман у вези са радом 
базена на Бањици како би био 
доступан за све грађане Вождовца. 

  Да ли постоји нешто што 
бисте, да сте могли, другачије 
урадили или променили?
Волео бих да побољшамо 

запошљавање на Вождовцу 
изградњом неке фабрике. Такође, 
већа децентрализација од стране 
Града ка Општини би умногоме 
допринела развоју Вождовца.

  Какви су планови и шта 
очекујете да ћете постићи у 
наредних годину дана?
Бар једну фабрику да отворимо 

у подавалском делу Вождовца, да 
решимо канализацију у подавалским 
насељима Зуце, Пиносава, Бели 
поток, Раковица село и Јајинци, као и 
наставак изградње инфраструктуре 
на Вождовцу.

РАЗГОВОР СА ПРВИМ ЧОВЕКОМ ОПШТИНЕ ВОЖДОВАЦ 

ДИРЕКТНА 
КОМУНИКАЦИЈА 
СА ГРАЂАНИМА 
И РАЦИОНАЛНО 
ТРОШЕЊЕ 
СРЕДСТАВА 
ДОНЕЛО ЈЕ ВЕЛИКЕ РЕЗУЛТАТЕ
AЛЕКСАНДАР САВИЋ: С ОБЗИРОМ НА ТО ДА НИСМО ТРОШИЛИ БУЏЕТСКА СРЕДСТВА 
НА ПРЕЗЕНТАЦИЈЕ, ПОКЛОНЕ, РУЧКОВЕ ИЛИ ПУТОВАЊА, ВЕЋ СМО НОВАЦ УСМЕРИЛИ 
НА РЕШАВАЊЕ АКУТНИХ ИНФРАСТРУКТУРНИХ ПРОБЛЕМА НА ОПШТИНИ, ДАНАС ИМАМО 
ОДЛИЧНЕ РЕЗУЛТАТЕ И ЗАВРШЕНЕ ВАЖНЕ ПРОЈЕКТЕ. 


